

Franckesche Stiftungen zu Halle

Lebenslauf von Georg Matthäus Stammler.

Stammler, Georg Matthäus

Halle (Saale), 10.09.1707

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-209297](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-209297)

Georg Matthäus Stämmler, Friedrichroda Thuringus
 ex matre sua, nomine Anna Margaretha do S. N.
 MCXXXIV. die 11x mens: Martij natus, qui patrem
 abet, nomine Georg Stämmler, Argentoratensem, Friedrich-
 roda Chirurgum. Ab his parentibus suis fravissimis
 etate prima ad añum usq. XIV ad veritatis studiũ
 formatus, ex ad elementa latini sermonis capiendã
 in patriam scholam missus est. Postea vero paren-
 tum, tam hujus quam alterius vitæ salutis cura,
 clarissimo M. Vöckerodio R. Gymnasij, quod Göttingen
 foret, ac reliquis ejus collegis præceptoribz hono-
 ratissimis summaq. fidelitate ornatis, traditus est.
 bi ferè novem años comoratus est, postquam
 litterarum artium, quibus in scholis ad altiora
 reparantur fundamenta, pro ingenij captu
 ceperit, bona cum pace post lustrationem
 universariam, è supremo clasfis selectæ curricula
 cum iis, qui missionem legitimam expecta-
 unt, consilio precibusq. parentis Rectorisq. sui
 electissimi ad Academiam Friedericianam Ao 1706
 iero mensis octobr. dimissus, ex die ej. 25 febr. 28.
 numerum civium Academicorum Fried: ab Exce-
 lentissimo S. Hoffmanno tum temporis Magnifico
 rectore receptus. At vero post añi ferè temporis
 oratium d. 5 febr. 1707. ei tenera mentes scholæ Orph-
 ta Lat. in formandã comendatæ sunt. pro quo labore m. be-
 neficiorũ, quibz et aliis fruiunt, participos factus est. Pro quibz Deo suo
 insignissimo gratias quam maximas agit, simulq. petit ut eũ qui
 dignũ esse putat, dignũ ipse reddat, quo omnia cadant in laudem
 amen. d. Hald 10 febr. 1707.